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Svar på skrivelse angående stöd till Rinkeby 

Folkets Hus 

 

Förslag till beslut 
Skrivelsen besvaras genom detta tjänsteutlåtande 

 

Sammanfattning 
I en skrivelse till nämnden har Mats Berglund (MP), Marja Sandin Wester (MP) 

och Ann Mari Engel (V) invändningar kring stödnivån till Rinkeby Folkets Hus. 

De ser inte att det minskade stödet från 2011 års nivå 2011 tkr till 1943 tkr för 

2012 motiveras i tjänsteutlåtandet och anser att årets bidrag skrivs upp till 2011-

års nivå. De menar vidare att kulturförvaltningen ska agera aktivt för att rädda 

verksamheten på Rinkeby Folkets Hus.  

 

I Stockholms ytterstad är de befintliga samlingslokalerna viktiga mötesplatser för 

föreningar, kulturliv och medborgare. Kulturförvaltningen anser också att Rinkeby 

Folkets Hus är en viktig plats för Rinkebys och Stockholms medborgare. När 

föreningen fullgjort sina skyldigheter som hyresgäster ämnar kulturförvaltningen 

fortsätta sitt samarbete med föreningen och ge föreningen stöd och rådgivning för 

uppbyggnaden av sin verksamhet.  

 

Den föreslagna minskningen av verksamhetsstödet till Rinkeby Folkets Hus är en 

följd av att upplåtelsen till prioriterade föreningar minskade med 1360 timmar 

under 2011 jämfört med 2010. Förvaltningen har för avsikt att föreslå 

kulturnämnden att ge Rinkeby Folkets Hus ett ekonomiskt stöd för 2012, men 

först efter att hyresavtalet har skrivits på, hyresskuld reglerats och komplettering 

av ansökan inkommit. 

 

 

Berit Svedberg  Patrik Liljegren 

Kulturdirektör  Stabschef 
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Underlag för beslut 
Skrivelse från Mats Berglund (MP), Marja Sandin Wester (MP) och Ann Marie 

Engel (V) angående stöd till Rinkeby Folkets Hus. 

 

 

 

UTLÅTANDE 
 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom kulturstrategiska staben. 

 

Bakgrund 
Rinkeby Folkets Hus har idag en hyresskuld till fastighetsägaren, 

fastighetskontoret, på sammanlagt 1452 tkr. Bakgrunden är att hyran inte betalats 

under 2011 och hyresavtalet lämnades utan påskrift. Detta och andra oklarheter 

gjorde att förvaltningen ansåg att det inte var möjligt att bereda Rinkeby Folkets 

Hus ansökan inom ramen för Verksamhetsstöd för 2012 till samlingslokaler och 

hemgårdar. I tjänsteutlåtandet inför kulturnämndens sammanträde 2012-02-09 

(DNR 6.1/314/2012) föreslogs därför att beslut om eventuellt stöd till Rinkeby 

Folkets Hus skulle fattas när hyresavtal skrivits på, hyresskuld reglerats och 

komplettering av ansökan inkommit. Ännu har inget avtal skrivits på mellan 

Rinkeby Folkets Hus och fastighetskontoret. Styrelseordföranden avgick i januari 

och Kerstin Aggefors är nytillträdd styrelseordförande. 

 

I en skrivelse till nämnden har Mats Berglund (MP), Marja Sandin Wester (MP) 

och Ann Mari Engel (V) invändningar kring stödnivån till Rinkeby Folkets Hus. 

De ser inte att det minskade stödet från 2011 års nivå 2011 tkr till 1943 tkr för 

2012 motiveras i tjänsteutlåtandet och anser att årets bidrag ska skrivas upp till 

2011-års nivå. De menar vidare att det inte finns någon plan för hur förvaltningen 

ska stödja Rinkeby Folkets Hus för att kunna rädda verksamheten. De anser att 

förutom ett finansiellt stöd krävs ett rådgivande stöd för att hjälpa föreningen att 

organisera sig bättre och skapa en hållbar ekonomi och en hållbar organisation. 

 

 

Förvaltningens synpunkter 
I Stockholms ytterstad är de befintliga samlingslokalerna viktiga för föreningar, 

kulturliv och medborgare och de fungerar som mötesplatser för kultur, möten och 

fest. Rinkeby Folkets Hus har länge haft en central plats i den kulturella 

infrastrukturen på Järvafältet. Huset har de senaste åren haft bekymmer och detta 
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har satt sina spår i ekonomi och verksamhet. Föreningen genomförde under 2011 

strukturella omställningar och all personal sades upp. 

 

Rinkeby Folkets Hus har ett viktigt arbete framför sig för att få rätsida på sin 

ekonomi och verksamhet. Föreningen behöver fullgöra sina skyldigheter som 

hyresgäst och reglera sin skuld gentemot fastighetskontoret samt redovisa hur 

verksamhetsstödet från kulturnämnden för 2011 har använts. Dessutom behöver 

föreningen presentera en trovärdig budget och verksamhetsplan för 2012. Här 

pågår en dialog mellan Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning, Stadsledningskontoret, 

förvaltningen och Rinkeby Folkets Hus. Kulturförvaltningen har erbjudit och 

fortsätter att erbjuda föreningen stöd i förändringsarbetet av Rinkeby Folkets Hus 

och dess verksamhet.  

 

Verksamhetsstöd för samlingslokaler utgörs av tre delar, grundstöd, kulturstöd och 

kompensationsstöd. Enligt de riktlinjer som beslutats av kulturnämnden ska 

uthyrning till nolltaxeverksamhet prioriteras och ersättas retroaktivt med 50 kronor 

per upplåten timme till föreningar för barn och ungdomar, funktionshindrade samt 

anonyma grupper. Upplåtelse till dessa kategorier minskade med 1 360 timmar 

under 2011 i Rinkeby Folkets Hus, jämfört med 2010. Det innebär att 

kulturförvaltningen kommer att föreslå för nämnden att kompensationsstödet till 

Rinkeby Folkets Hus minskas med 68 tkr för 2012. 

 

Kulturförvaltningen anser att det finns förutsättningar för att Rinkeby Folkets Hus 

återigen ska kunna bli ett levande hus för medborgarna i Rinkeby och kring 

Järvafältet och från övriga Stockholm. Biblioteket, medborgarkontoret och ABF 

finns i huset och det finns plats för fler aktörer. Den stora salen, Rinkebysalen, 

hyrs ut till kulturarrangemang och fest och har potential att återigen bli en 

välanvänd scen i den kulturella infrastrukturen på Järvafältet.  

 

Bilaga:  
Skrivelse från Mats Berglund (MP), Marja Sandin Wester (MP) och Ann Mari 

Engel (V) angående stöd till Rinkeby Folkets Hus. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


